

籌募活動 FUND RAISING ACTIVITY 25-26.10

歡樂滿東華·觀瀾湖 高爾夫球慈善大賽 Tung Wah Charity Gala – Charity Golf Tournament at Mission Hills Golf Club

比賽於10月25日及26日假東莞觀瀾湖高爾夫球會圓滿舉行，本年度共獲得接近200位善長、高球愛好者及演藝名人熱心支持，為「東華三院廣華醫院重建發展基金」籌募經費，讓本院能夠為市民提供更優質及多元化的醫療服務，以切合社會需求。

The Tournament was successfully held at Mission Hills Golf Club in Dongguan on 25 and 26 October 2024. This year, around 200 guests, golf enthusiasts and celebrities joined in to raise funds for TWGHs Development Fund of Kwong Wah Hospital Redevelopment Project, enabling us to offer advanced and diversified services to meet community needs.

本院主席鄧明慧女士（中）、籌委會主席暨副主席伍怡先生（右四）、合辦機構代表觀瀾湖集團副主席朱鼎耀先生（左四）及一眾籌委會委員為慈善大賽主持開球儀式。
Ms. TANG Ming Wai, Mandy (centre), Chairman of TWGHs, Mr. Jonathan NG (right 4), Vice-Chairman cum Chairman of the Organising Committee of TWGHs, Mr. Tenniel CHU (left 4), Vice-Chairman of Mission Hills Group, representative of the Co-organiser, and Organising Committee Members, officiated at the Tee-off Ceremony.



一眾嘉賓於比賽前合照，陣容鼎盛。
Group photo of the guests



籌募活動 FUND RAISING ACTIVITY 22.10

東華三院慈善首映禮《破·地獄》 TWGHs Charity Gala Premiere "The Last Dance"

東華三院慈善首映禮《破·地獄》圓滿舉行，為本院「殘疾人士老齡化健康促進計劃」籌募經費。首映禮由鄧明慧主席擔任主禮人。電影於本院屬下東華義莊及萬國殯儀館實地取景拍攝，將於11月上旬上映，請密切留意。

TWGHs Charity Gala Premiere "The Last Dance" was successfully held to raise funds for the "Scheme for Promoting and Enhancing Active Ageing for People with Disabilities". Ms. TANG Ming Wai, Mandy, the Chairman of TWGHs officiated at the event. The movie, partially filmed at Tung Wah Coffin Home and TWGHs International Funeral Parlour, will be screened in early November. Don't miss it!

主禮人東華三院主席鄧明慧女士（前排左四）、籌委會主席暨東華三院副主席李曠怡先生（前排左二）、陳茂賢導演（前排右四）、主要演員黃子華先生（前排左五）、許冠文先生（前排右五）及衛詩雅小姐（前排右三）聯同籌委會成員主持啟動儀式。
Ms. TANG Ming Wai, Mandy (front row, left 4), the Chairman, Mr. LEE Kwong Yee, Jason Joseph (front row, left 2), Vice-Chairman cum Chairman of Organising Committee, Mr. Anselm CHAN (front row, right 4), Director of The Last Dance, and the main cast including Mr. Dayo WONG (front row, left 5), Mr. Michael HUI (front row, right 5), and Ms. Michelle WAI (front row, right 3) together with the members of the Organising Committee officiated at the Kick-off Ceremony.



東華三院主席鄧明慧女士（左）由英皇電影營運總監邱漢雄先生（右）陪同下致送紀念品予鑽石贊助人籌委會主席暨東華三院副主席李曠怡先生（中）。
Ms. TANG Ming Wai, Mandy (left), the Chairman, accompanied by Mr. Cecil YOW (right), Chief Operation Officer of Emperor Motion Pictures, presented a souvenir to Diamond Patron Mr. LEE Kwong Yee, Jason Joseph (centre), Vice-Chairman cum Chairman of Organising Committee.



電影主角黃子華先生及許冠文先生率領一眾演員謝票，同時感謝各界善長支持東華三院慈善首映禮。
Mr. Dayo WONG and Mr. Michael HUI, expressed their gratitude to the audience along with other cast members. Together they also thanked all parties for supporting the TWGHs Charity Gala Premiere.